
Mondelinge vragen fractie CDA voor de PS-vergadering van 4 maart 2019 

 

 

In een interview met NH nieuws op 19 februari jl. gaf gedeputeerde Van der Hoek aan dat de 

gemeente Wijdemeren 1,5 jaar de tijd krijgt om een gedwongen fusie te voorkomen. Naar 

aanleiding hiervan wil ik in het vragenuur de volgende vragen aan gedeputeerde van Der Hoek 

stellen.  

 

1. Wat was uw bedoeling van deze uitspraak? 

 

2. GS hebben november jl het besluit genomen om vanwege nieuw beleid vanuit het Rijk de 

herindelingen per direct te stoppen om gemeenten niet langer in onzekerheid te laten. 

Bent u het met ons eens dat een dergelijke uitspraak de onzekerheid en onrust juist weer 

doet toenemen? 

 

3. Het nieuwe beleid vanuit het Rijk behelst dat provincies alleen bij gemeenten kunnen 

ingrijpen als zij door het ijs zakken. Bent u van mening dat Wijdemeren bezig is door het 

ijs te zakken? 

 

4. Hoe beoordeelt u alle inspanningen die Wijdemeren doet om haar bestuurskracht te 

verbeteren?  

 

5. De kans bestaat dat de vacante functie van burgemeester van de gemeente Wijdemeren 

minder aantrekkelijk wordt, nu de dreiging van fusie al zo snel weer terug is. Wat gaat u 

eraan doen om dit effect te helpen voorkomen? 

 

6. Wanneer is volgens u, naar aanleiding van het nieuwe beleidskader vanuit het Rijk, precies 

het moment dat de provincie zich met gemeentelijke herindelingen moet bezighouden?  
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